
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 5/19 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 17. 4. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 

  
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, M. Koželj, M. Grmovšek Levec in T. Martun. 
  

  

1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnik 4/19, seje z dne 3. 4. 2019 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. M. Štraus je poročala, da 
smo sklepe prejšnje realizirali. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      J. Pungerčar je poročal, da sta 15. in 16. aprila 2019 potekala izobraževalni seminar in 
konferenca sindikalnih zaupnikov Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti (SK VŠZ) 
SVIZ-a Slovenije. Z naše ustanove so se dogodka udeležili sindikalni zaupniki J. Pungerčar, M. 
Štraus P. in I. Zajc. Celotni dogodek je otvoril predsednik SK VŠZ, J. Pungerčar. Zatem je B. Štrukelj 
orisal trenutno situacijo sindikalnih pogajanj z vlado. Sledilo je krajša predstavitev aktualnega 
dogajanja na Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport s strani  državnega sekretarja J. 
Štromajerja. Izobraževalni del je bil med drugim namenjen tudi veščini komuniciranja med 
zaposlenim, sindikalnim zaupnikom in vodstvom ter prepoznavanju in reševanju mobinga na 
delovnem mestu. 
  
Sindikalni zaupniki smo na konferenci VŠZ, ki je potekala ob koncu drugega dne, največ pozornosti 
posvetili osnutku novo nastajajočega Zakona o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti 
(ZRRDI). Ker so v SK VŠZ združeni raziskovalci iz javnih zavodov in tisti z univerz, so nekateri člani 
poudarili, da moramo na pogajanjih o zakonu nastopati čim bolj enotno. Saj naj bi bila ena od 
glavnih zavez zakona, koliko (več) denarja in do kdaj jih bo raziskovalna sfera prejela. 
  
Sklenili smo, da bomo osnutek novega raziskovalnega zakona natančno pregledali ter svoje 
predloge in komentarje pisno posredovali pravni službi SVIZ-a Slovenije do torka, 30. aprila 2019. 
Pravna služba SVIZ-a bo združene predloge in pripombe poslala naprej v obravnavo na MIZŠ. 
  
b)      Na predlog M. Gamsa bodo tudi člani IO SVIZ/IJS, če to želijo, pripravili svoje predloge k 
osnutku omenjenega zakona in jih poslali po e-pošti M. Štraus. 



  
Sklep 1: Predloge k besedilu novega zakona ZZRID bomo zbirali do četrtka, 26. aprila 2019, do 
10.00 ure, nato jih bomo združene poslali na SVIZ Slovenije, kjer jih bo njihova pravna služba 
obdelala in posredovala na MIZŠ. 
  
c)       M. Štraus je poročala, da je skupina, zadolžena za pripravo navodil za nakup vstopnic za 
kulturne prireditve, opravila svojo nalogo. Navodila so objavljena na naši spletni strani, člane pa 
smo o novostih obvestili po e-pošti. 
  
3.       Shod za znanost 2019 

  
Priprave na letošnji »Shod za znanost«, ki je opozorilne narave v tem smislu, da politiki svojih 
koalicijskih zavez in tistih, danih raziskovalcem, ne pozabijo, se počasi zaključujejo. Dogovorjeni 
datum shoda je 24. april 2019 s pričetkom ob 11.00 uri v prostorih Stare elektrarne na Slomškovi 
ulici 18. Dogodek bo potekal v obliki »javne tribune«. Uvodni govor bodo imeli izbrani govorci, 
nato pa se bodo v razpravo lahko vključili tudi ostali. Razpravljali bodo o problemih, ki tarejo 
raziskovalce v Sloveniji. Dogodek bo tudi medijsko dobro podprt. 
  
Sklep 2: K shodu za znanost bomo povabili vse naše zaposlene na inštitutu, da se nam pridružijo 
v prizadevanjih za boljšo prihodnost raziskovalne dejavnosti v Sloveniji. 
  
4.       Razno 

  
a)      Na sindikalni izlet v Romunijo v času od 29. maja do 2. junija 2019 se je prijavilo zadostno 
število oseb, tako da smo dosegli najnižjo s strani agencije ponujeno ceno. Še vedno je prostih 
nekaj mest, zato so prijave še možne (do zapolnitve sedežev v avtobusu). 
  
b)      Investicijska komisija se ukvarja s projekti, katerih vrednost je višja od 10.000 EUR, zato so 
nas za nakup dodatnih klopi v parku, kot smo predlagali na zadnji seji, napotili na tehnični servis 
IJS (sklep št. 2 prejšnje seje). 
  
c)       V zvezi s sklepom št. 3 prejšnje seje smo v tehnični službi prejeli informacijo, da nameravajo 
kontejnerje, ki so postavljeni ob Gradaščici, v kratkem odpeljati. Na njihovih mestih bodo v bližnji 
prihodnosti uredili dodatne zunanje klopi in parkirna mesta za osebna vozila, kar seveda 
pozdravljamo. 
  
č)       Preko OO Ljubljane in okolice SVIZ smo naročili bone za člane, ki se nameravajo udeležiti 
»Kresovanja« na Rožniku na predvečer prvega maja. 
  
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.20                                                Zapisnik pripravila:     M. Štraus P. 
Sejo je vodil: B. Črnič                                                             Zapisnik pregledal:     J. Pungerčar    



Ljubljana, 23. 4. 2019 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS, 
                        - članom NO SVIZ/IJS, 
                        - vodstvu IJS. 
 


